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Referat fra møde i det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet den 9. 

januar 2017 – åben dagsorden  

 

Alle medlemmer var mødt. 

  

Lone Langballe forlod mødet kl. 15.05 under behandlingen af punkt 6. 

  

Mødet blev hævet kl. 16.05. 

  

Mødet blev indledt med et foretræde ved 3F, repræsenteret ved Dan Jeppesen, Niels 

Eliasen og Jørgen Nielsen.  

  

Under foretrædet deltog desuden projektdirektør Carsten Kronborg, projektchef Michael 

Hyllegaard, afdelingschef Jørn Mørup, HR og konsulent Tine Wilsøe, kontrolenheden. 

Regionsrådsmedlem Morten Flæng overværede foretrædet.  

Under foretrædet orienterede 3F om en række forhold vedrørende hospitalsbyggerierne i 

Skejby og Gødstrup, fx  om samarbejdet med entreprenører i forhold til social dumping, 

sproglige problemer i relation til udenlandske medarbejdere, arbejdsmiljø og lærlinge-

klausuler, som 3F finder kritisable. 

3F foreslog i den forbindelse et fælles forum mellem region, entreprenører og fagfor-

eninger, som man har på Metrobyggeriet i København. 

Udvalget pointerede vigtigheden af, at vedtagne klausuler overholdes, og at der er en 

god dialog mellem faglige organisationer og bygherre.  

Udvalget foreslog, at der afholdes et temamøde i regionsrådet om problemstillinger ved-

rørende udenlandsk arbejdskraft på byggepladserne.  
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1-00-22-16 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde # 

 

Referat fra mødet den 5. december 2016 blev godkendt.   

  

1-31-72-142-09 

2. Regionshospitalet Randers: Godkendelse af Generalplan 2017 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget anmodede om, at de i præamblen beskrevne udvik-

lingstendenser løbende vurderes med henblik på at sikre, at den samlede investering er 

så fremtidssikret som muligt i forhold til kapacitetsbehovet fremadrettet. 

  

Hospitalsdirektør Jonas Dahl og sygeplejefaglig direktør Marianne Jensen fra Regions-

hospitalet Randers deltog under behandlingen af punktet.  

  

1-22-31-07 

3. Hospitalsenheden Horsens: Generalplan, bevilling til nødstrømsanlæg og trans-
formere 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 

  

1-31-72-153-09 

4. DNV-Gødstrup: Godkendelse af anlægsbevilling til etablering af grundvandskøl 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget til brug for forretningsudvalgets møde anmodede om 

at få oplyst, hvorfor der ikke vælges varmepumpe med det samme. 

  

1-31-72-141-09 

5. Hospitalsenhed Midt: Udmøntning af bevilling til automatisk brandalarmerings-
anlæg 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 
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1-31-72-223-16 

6. Hovedaftale for samarbejde om forskning, udvikling og uddannelse 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 

  

Lone Langballe var forhindret i at deltage i sagens behandling. 

  

1-30-72-225-15 

7. Forslag til Strategi for Region Midtjyllands rolle i det nære og sammenhængen-
de sundhedsvæsen 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget forventer, at strategien udmønter sig i konkrete initia-

tiver, som afspejles i overholdelsen af regionens målbillede og sundhedsaftale. 

  

Lone Langballe var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-42-72-1-07 

8. Samarbejdsaftale på respirationsområdet 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget.. 

  

Lone Langballe var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-30-82-06-V 

9. Samarbejdsaftale om behandling af akutte organkirurgiske patienter fra Morsø 
Kommune på Hospitalsenhed Midt 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget til brug for forretningsudvalgets behandling af sagen 

anmodede om et skøn over aftalens DRG-værdi og eventuelle behov for ansættelser for-

bundet med aftalen samt hvilke typer af patienter, der er tale om.  

  

Lone Langballe var forhindret i at deltage i sagens behandling.   
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1-01-72-13-14 

10. Orientering om godkendt Praksisplan for almen praksis  

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 

  

Lone Langballe var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-31-72-8-16 

11. Orientering vedrørende forsøgsprojekt med en sociolance * 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget. 

  

Lone Langballe var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-31-72-8-16 

12. Orientering om sagsbehandlingstiden for tilskud til befordring # 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet tog orienteringen til efterretning. 

  

Lone Langballe var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-00-16-15 

13. Henvendelse fra Lene Fruelund om at lære af erfaringer på hospitalerne # 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet drøftede henvendelsen.  

  

Det blev aftalt, at Lene Fruelund modtager skriftligt svar på de konkrete spørgsmål i 

henvendelsen.  

  

Lone Langballe var forhindret i at deltage i sagens behandling.   

  

1-00-22-16 

14. Gensidig orientering # 
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Projektdirektør Carsten Kronborg orienterede om håndtering af habilitetsproblemer i for-

hold til NIRAS og Alectia. Det blev aftalt, at regionsrådet ligeledes modtager en oriente-

ring herom snarest.  

  

På foranledning af Ove Nørholm orienterede Anders Kühnau om status på salg af hospi-

talsbygninger i Holstebro og Herning. 

  

John G. Christensen spurgte til serum-kalium prøver på Akutklinik Ringkøbing. Der er 

stillet spørgsmål til regionsrådsformanden om samme problemstilling, hvorfor det blev 

aftalt, at dette svar afventes.  

  

John G. Christensen spurgte til lægebemandingen på ambulatoriet i Ringkøbing. 

  

John G. Christensen spurgte til parkeringsbøder ved Regionshospitalet Silkeborg. 

  

Lone Langballe var forhindret i at deltage i sagens behandling. 

  

 

 


